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Tímto s politováním 

oznamujeme, že k datu 

30. června 2023 došlo k 

ukončení činnosti a uza-

vření provozovny re-

staurace SamoSebou 

na Praze 3 v Seifertově 

ulici.  

 
Automaticky tím součas-

ně došlo i k ukončení 

nabídky poskytování 

slevy na stravování v 

této provozovně pro 

zaměstnance ČD, ČD 

Cargo, Správy želez-

nic a členy FVČ, která 

byla poskytována na 

podkladě dohody FVČ s 

majitelem restaurace. 

 
Ukončení poskytování 

služeb a uzavření provo-

zovny je jen dalším díl-

čím důsledkem zhoršující 

se  ekonomické situace v 

ČR, kdy negativní ekono-

mická realita donutila 

majitele k tomuto kroku. 

OZNÁMENÍ 

o stěhování sídelních prostor  

Federace vlakových čet  

+ zrušení pevných telefonních linek 

S ohledem na již téměř rok avizovanou 

nutnost opuštění prostor provozní budovy 

žst. Praha hl.n., dochází k datu 1. července 

2023 k přestěhování sídelních prostor 

Prezidia Federace vlakových čet.  

Prezidium FVČ nově sídlí ve vile 

„Hrabovka“ (vila Róza) na adrese: 

Trocnovská 1/2, 130 00 Praha 3 - Žižkov 

Současně se změnou prostor došlo k zru-

šení pevných telefonních linek a pro tele-

fonní spojení zůstávají zachovány pouze 

čísla mobilních telefonů. 

Zrušení nabídky 

slevy pro  

železničáře  
v restauraci 

„SamoSebou“  
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Jednání prezidia FVČ 
Ve středu dne 28. června 2023 proběhlo v Praze pravidelné 
zasedání prezidia FVČ. Prezidium projednalo následující mate-
riály a problematiku: 
Návrh změny Opatření Ř-O18 č. 16/2022 ČD (náhrada před-
pisu ČD V1). Prezidium po obsáhlé diskusi projednalo navrho-
vanou změnu a vypracovalo k ní množství připomínek včetně 
několika zásadních. Připomínky budou uplatněny v rámci probí-
hajícího připomínkového řízení. 
Návrh Předpisu o zdravotní péči ČD ve 2. kole připomínkové-
ho řízení. Prezidium projednalo předložený návrh již bez připo-
mínek. Všechny připomínky FVČ byly vypořádány v rámci prv-
ního kola připomínkového řízení. 
Návrh předpisů ČD, a.s. – „Předpis k zákazu požívání alko-
holických nápojů a užívání jiných návykových látek“ a 
„Předpis ČD O2 pro vydávání zaměstnaneckých průkazů“. 
Prezidium projednalo oba návrhy předmětných předpisů 
s několika připomínkami. 
Návrh předpisu ČD V28 „Předpis pro nehodové pomocné 
prostředky“. Prezidium projednalo navrhovaný předpis bez 
připomínek. 
Žádost o jmenování členů komise a jejich náhradníků ve 
věci nadlimitní veřejné zakázky „Dodávky stejnokrojových 
součástí pro ČD, a.s.“. Prezidium jmenovalo členem této ko-
mise svazového inspektora BOZP p. Jiřího Pecu a jeho jmeno-
vitým náhradníkem p. Aleše Košťála. 
Společný otevřený dopis železničních odborových organi-
zací premiérovi České republiky. Dopisem odborové organi-
zace reagují na ozdravný balíček vlády ČR a vyjadřují v něm 
své společné stanovisko. Dopis je v plné verzi přístupný na 
webu FVČ. Prezidium vzalo dopis na vědomí, souhlasí s jeho 
obsahem a pověřuje prezidenta FVČ v dané záležitosti k další 
činnosti a kooperaci s ostatními odborovými svazy. 
Vstup nových členů a evidenční změny. Prezidium schválilo 
přijetí nových členů dle přiloženého seznamu a vzalo na vědo-
mí změny v evidenci členské základny. 
Další část jednání byla věnována projednávání doručených 
materiálů a zprávám jednotlivých členů prezidia a to zejména:  
- informaci z průběhu jednání pracovní skupiny ke změně 
odměňování u ČD, a.s. ve dnech 8.6.2023 a 13.6.2023. Dne 
8.6. se jednání zaměřilo na profese RPP.  Proběhla diskuse k 
jednotlivým hodnotícím kritériím činností u daných profesí, po-
měrová hodnota nebyla dohodnuta. Jednání dne 13.6. bylo 
separátní jednání zástupců OC za účelem společné reakce na 
obdržený návrh zaměstnavatele. Konečné stanovisko OC však 
nebylo jednotné a zaměstnavateli byla předložena celkem tři 
dílčí stanoviska. S ohledem na nejednotná stanoviska OC za-
městnavatel pozastavil další jednání pracovní skupiny a lze 
očekávat, že k obnovení diskuse dojde až v rámci kolektivního 
vyjednávání za PKS 2024. Prezidium vzalo informaci na vědo-
mí.  
- informaci z jednání pracovní skupiny k výstrojním součás-
tem a OOPP u SŽ dne 13.6.2023. Členové pracovní skupiny 
byli informováni o zakázce na pracovní oděvy ve výstražné 
barvě, o vydání opatření na umožnění fasování pánských košil 
ženami, o obdržených nabídkách na vyvzorování nové pracovní 
obuvi, o pokračujícím výprodeji starých výstrojních součástí a o 
připravovaném zahájení distribuce modrých košil k 30.6.2023. 
Dále PS projednávala problematiku (ne)zkoušení velikostního 
sortimentu výstrojních součástí zaměstnanci a nadměrného 
využívání tzv. měřenek. K této problematice bylo ze strany zá-
stupců OC sděleno, že zaměstnavatel má všechny možnosti, 
jak uvedený problém eliminovat. Dále byly diskutovány mož-
nosti vytipování nových dámských bot ke stejnokroji, příprava 
testování nových pracovních kalhot modrých s výstražnými 
pruhy a problémy s vadnou zásilkou výstražných vest, které 
otěrem barví a celá zásilka musí být reklamována. Prezidium 
vzalo informaci na vědomí. 
- informaci z průběhu jednání vedení ČD Cargo 
s představiteli OC dne 26.6.2023. Představitelům OC byla 

přednesena informace o úspěš- 
ném jednání s MD ČR a SŽ  
o jednotlivých vozových zásilkách,  
kde bylo dosaženo dohody  
o poskytnutí slevy z poplatku za dopravní  
cestu z 80 % na 95 % (mimo vlaků v režimu ad-hoc), sleva platí 
od 1.7.2023. Současně byly diskutovány možnosti využití mo-
dernizačního fondu v nákladní dopravě. V dalším zazněly infor-
mace o aktuálním vývoji hospodaření společnosti, problematice 
využívání flexibility zaměstnanců a přípravě kolektivního vyjed-
návání. Zástupci OC byli dále informováni o připravovaném 
výběrovém řízení na nové služební batohy pro provozní za-
městnance a o provedené změně Opatření k poskytování nábo-
rového příspěvku. V závěru byly předneseny informace o změ-
nách v bezpečnosti řízení provozu a problematice zdravotních 
prohlídek zaměstnanců. Prezidium vzalo informaci na vědomí. 
- informaci z porady představitelů OC s představenstvem 
ČD, a.s. dne 26.6.2023. V úvodu byla řešena stížnost na stav 
nocležny strojvedoucích v Brně. V reakci bylo dohodnuto prově-
ření stavu dalších nocležen. Dále byla vznesena žádost na 
přehodnocení přístupu v úročení splátek zaměstnancům při 
splácení škodní události. Zástupci OC byli informováni o obhá-
jení ratingu firmy, o výsledcích jednání s firmou Eurofima k výši 
úvěrů na obnovu HKV a o plánované restrukturalizaci servisu. 
Z oblasti provozu byla přednesena aktuální informace o zná-
mých i předpokládaných výsledcích výběrových řízení 
v některých krajích a o připravovaném projektu prověření mož-
ností uplatnění „vlakotramvaje“ v podmínkách ČD. Prezidium 
vzalo informaci na vědomí. 
- informaci o výsledku vypořádání připomínek FVČ 
k Procesním listům s účinností od 7.6.2023. Všechny připo-
mínky FVČ byly akceptovány a zapracovány do obsahu Pro-
cesních listů.  
- informaci o vypořádání připomínky FVČ k návrhu noveliza-
ce Etického kodexu ČD. Prezidium bylo informováno o odpo-
vědi zaměstnavatele, který neakceptoval plně připomínku FVČ 
týkající se požadavku na rozdělení rozsahu znalostí provozních 
zaměstnanců OJ na povinnou část a část s informativní znalos-
tí. Zaměstnavatel pouze reagoval omezením rozsahu školení 
této interní normy u provozních zaměstnanců.  
- informaci o návrhu odborové organizace SOSaD na jednot-
ný postup k řešení „Konsolidačního balíčku vlády ČR“. 
Reakce byla vypracována na společném jednání OC, jehož 
výstupem byl otevřený dopis premiérovi ČR. Prezidium vzalo 
informaci na vědomí. 
- informaci o aktuálním stavu stěhování sídelních prostor 
FVČ. Prostory jsou z podstatné části přestěhovány. Změna 
sídla na všech adresách a dokladech bude provedena, pevné 
telefonní linky byly zrušeny, do konce měsíce července by mělo 
být stěhování dokončeno, agenda prezidia FVČ v současnosti 
již funguje v nových prostorách.  
- informaci k volbám do dozorčí rady ČD, a.s. Volby jsou plá-
novány v termínu 30.10. – 1.11.2023. Prezidium se shodlo, že 
FVČ bude navrhovat kandidáty do funkcí v dozorčí radě ČD. 
Jako zástupce FVČ v hlavní volební komisi prezidium navrhlo 
p. Aleše Košťála, viceprezidenta FVČ.  
- informaci o aktuálním stavu sportovních akcí FVČ. Na turis-
tickou akci „Žďárské vrchy 2023“ byl ukončen příjem přihlášek 
z důvodu vyčerpání kapacity. Připravuje se rozeslání organi-
začních a platebních pokynů přihlášeným účastníkům.  Kulturní 
akce „Památky severní Moravy“ je před zveřejněním pro příjem 
přihlášek. 
 
Příští pravidelné zasedání prezidia proběhne dle potřeby v 
Praze dne 26. července 2023.  



Tento Informační list - občasník pro vnitřní potřebu vydavatele vydala:  Federace vlakových čet - prezidium 
       P.O. BOX 1431 

    111 21 Praha 1  
telefonní spojení: +420 739 048 901 
e-mail:        FVCPHAsek@fvc.cd.cz   datová schránka: yrifrxa 
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České dráhy, a.s., ČD Cargo, a.s., Správa železnic, státní organizace   
a  Federace vlakových čet 

 

 pořádají kulturní akci 
 

 
 
 

 

 
 

 

 

 
 

 
ve dnech 28. září – 1. října 2023 

  

 
Ubytování je po dobu akce zajištěno v hotelu Slezan 

v Bruntálu 
 
Předpokládaný program: 
• čtvrtek 28. září individuální příjezd do místa ubytování  
• pátek a sobota 29. a 30. září prohlídka zámků Brun-

tál, Hradec nad Moravicí, Raduň a památníku 
Hrabyně 

• neděle 1. října po snídani individuální odjezd domů 
 

Podrobné pokyny zašle přihlášeným účastníkům  
prezidium FVČ 

 
Poplatek pro každého účastníka akce je 1600,- Kč 

 
 

Účastníci mají hrazeno po dobu akce ubytování, stra-
vování formou polopenze, dopravu busem  a vstupné 

do navštívených objektů. 
 
 

Závazné přihlášky na předepsaných tiskopisech 
přijímá prezidium FVČ nejdéle do 14.8.2023,    nebo 

do naplnění plánované kapacity. 
 
 

 
Leták a formulář přihlášky je na základní organizace rozesílán s 

tímto Infolistem. 

 
 

Kulturní akce 


